
                                                                                                               Słupsk, 4 września 2018r.

Ku-I.1431.12.2018

                                                                                                              Pani 
                                                                                                              

        Szanowna Pani w odpowiedzi na Pani zapytanie w drodze dostępu do informacji publicznej 
przesłane drogą elektroniczną w dniu 24 sierpnia, informuję że:
ad.1.  W  dniu  27  lutego  2018r.  zespół  powołany  zarządzeniem  230/Ku/2018  spotkał  się
i wypracował obszary, w których Wydział Kultury miał poszukiwać realizatorów.
Wskazano:
1. widowisko plenerowe - podpisana umowa na realizację;
2. koncert w hali Gryfii integrujący działania słupskiego środowiska artystycznego - wydarzenie
zaniechane po kilku spotkaniach organizacyjnych ze względu na bardzo wysokie koszty realizacji
jednorazowego wydarzenia.
3. festiwal teatralny - podpisana umowa na realizację;
4. miejskie gry plenerowe nawiązujące do rocznicy odzyskania Niepodległości i historii Słupska na
przestrzeni ostatnich stu lat - zrealizowany został "Bieg Świętego Jerzego na 100 lat wolnej Polski
i 100 lat ZHP" w dniu 28 kwietnia 2018; pozostałe cztery gry plenerowe zaniechane ze względu na
brak realizatorów;
5. cykl debat "Po co nam wolność" - zrealizowano dwie debaty - 22 maja spotkanie z Wojciechem
Jagielskim, 9 czerwca spotkanie z Alicją Białą i Marcinem Świetlickim; na listopad zaplanowano
kolejne spotkanie z tego cyklu;
6. koncert piosenki polskiej i patriotycznej - trwają ustalenia szczegółów;
7. sprowadzenie wystawy Ojcowie Niepodległości z IPN - brak odpowiedzi ze strony IPN;
8.  realizacja  wystaw plenerowych pokazujących Słupsk na  przestrzeni  100 lat  -  brak  chętnych
realizatorów;
9. realizacja muralu - powstał mural Alicji Białej a planowany jest jeszcze mural przedstawiający
płk Witolda Pileckiego;
ad.2. Regulamin organizacyjny festiwalu jest narzędziem pomocniczym Dyrektora Artystycznego
festiwalu i jako taki nie był częścią umowy a tym samym nie był akceptowany przez Urząd Miasta.

                        
 Z up. PREZYDENTA

               Krystyna Danilecka – Wojewódzka
                      Zastępca Prezydenta Miasta
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